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Místo konání:   Obecní úřad Kanice 

Datum konání:   11. 9. 2023 

Čas zahájení:    19:00 h 

Číselná řada usnesení: 5/x/2023 

Předsedající:   Hana Rakšány Dvořáková, starostka 

 

Přítomní zastupitelé:  

Jan Beran   NE 

Blanka Kalivodová  ANO 

Vlastimil Minařík  ANO 

David Neckař   ANO 

Martin Ondroušek  ANO 

Petr Petlach   ANO 

Hana Rakšány Dvořáková ANO 

 

Celkový počet zvolených zastupitelů: 7  

(usnášeníschopnost při účasti alespoň 4 zastupitelů) 

Přítomno zastupitelů:  6 

Zasedání usnášeníschopné: ANO 

 

 

 

Program: 

1. Zahájení, schválení zapisovatele, schválení ověřovatelů zápisu, schválení (změny) 

programu jednání 

2. Zpráva starostky obce o činnosti orgánů obce za období od minulého zasedání 

zastupitelstva 

3. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemek p.č. 564/1 

4. Schválení smlouvy o dílo na akci „Kanice, prodloužení chodníku“ 

5. Schválení cenové nabídky na zpracování projektové dokumentace na akci „Kanice – 

obnova části veřejného osvětlení“ 

6. Schválení žádosti o změnu Územního plánu obce Kanice pro pozemek p.č. 491/105 v 

k.ú. Kanice 

7. Schválení žádosti o odkoupení pozemku p.č. 497/2 v k.ú. Kanice 

8. Schválení žádosti o odkoupení pozemku p.č. 547 v k.ú. Kanice  

9. Schválení účetní závěrky a rozdělení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ Kanice za rok 

2022 

10. Schválení poskytnutí finančního příspěvku pro Hodový výbor Kanice, z.s. 

11. Schválení poskytnutí finančního příspěvku pro TJ Sokol Kanice, spolek 

12. Schválení poskytnutí finančního příspěvku pro Sbor dobrovolných hasičů Kanice 
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13. Jmenování zástupců obce Kanice do Školské rady ZŠ a MŠ Kanice 

14. Diskuse, informace a nezodpovězené ústní otázky občanů 

15. Závěr 

 

 

1. Schválení zapisovatele, schválení ověřovatelů zápisu, schválení (změny) programu 

jednání 

 

Schválení zapisovatele 

Znění návrhu Zapisovatelem pro pořízení zápisu ze zasedání zastupitelstva obce je 
Martin Ondroušek 

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Schváleno ANO 

 

Schválení ověřovatelů zápisu 

Znění návrhu Ověřovateli zápisu ze zasedání zastupitelstva obce jsou Petr Petlach a 
Blanka Kalivodová 

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Schváleno ANO 

 

Schválení, popř. změna programu jednání 

Byly podány 
návrhy na 
změnu 
programu? 

NE 

Návrh 
usnesení 

Program zasedání zastupitelstva obce byl jako celek schválen v původním 

zveřejněném znění 

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě    

Schváleno ANO 

 

 

2. Zpráva starostky obce o činnosti orgánů obce za období od minulého zasedání 

zastupitelstva 

Usnesení č. 4/5/2023 Přihláška do Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE podána a 
prohlášení o přistoupení k zakládací smlouvě a Stanovám 
Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE podepsáno. 

Usnesení č. 4/6/2023 Nájemní smlouva na pozemek parc. č. 590/6 v k.ú. Kanice 
podepsána. 

Usnesení č. 4/7/2023 Příkazní smlouva na zpracování žádosti o dotaci pro projekt 
„Kanice, prodloužení chodníku“ se společností Dotace pro Vás 
s.r.o. podepsána. 

Usnesení č. 4/9/2023 Smlouvy o sdružených službách dodávky elektřiny ze sítě 
nízkého napětí pro rok 2024 se společností E.ON Energie, a.s. 
podepsány. 
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Usnesení č. 4/10/2023 Smlouvy o sdružených službách dodávky plynu pro rok 2024 se 
společností E.ON Energie, a.s. podepsány. 

 

3. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemek p.č. 564/1 v k.ú. Kanice 

Předkladatel místostarosta 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Obec Kanice obdržela návrh smlouvy o zřízení věcného břemene č. BM-
014330063391/001-ADS mezi obcí Kanice jako povinným a společností 
EG.D, a.s., Lidická 36, 602 00 Brno, IČ 28085400 jako oprávněným. Věcné 
břemeno se týká obecního pozemku parc. č. 564/1, k.ú. Kanice a týká se 
umístění distribuční soustavy - kabelu NN, rozpojovací skříně a uzemnění 
na uvedeném obecním pozemku, a to v rámci akce „Kanice, 565/49,50, 
DSNN, Dvořáková, Berka“. Věcné břemeno bude zřízeno úplatně za 
jednorázovou úhradu 9 750,- Kč. Na tuto akci byla již v minulosti schválena 
smlouva o smlouvě budoucí, přičemž smlouva o zřízení věcného břemene 
odpovídá této smlouvě o smlouvě budoucí.  

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo smlouvu o zřízení věcného břemene 
č. BM-014330063391/001-ADS mezi obcí Kanice jako povinným a 
společností EG.D, a.s. jako oprávněným a pověřuje starostku obce 
podpisem této smlouvy. 

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 5/1/2023 

Odpovědnost starostka 

Termín  
1Jsou-li protinávrhy, hlasuje se nejprve o nich v opačném pořadí, než byly podány. Pokud není žádný 

protinávrh přijat, hlasuje se o původním návrhu. 
2Při jednohlasnosti nevyplňujte 

 

4. Schválení smlouvy o dílo na akci „Kanice, prodloužení chodníku“ 

Předkladatel místostarosta 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Obec Kanice má zájem prodloužit chodník od dolního konce obce až 
k zastávce Kanice, koupaliště. Na tuto akci byla zpracována projektová 
dokumentace a obcí bylo provedeno výběrové řízení na veřejnou zakázku 
malého rozsahu podle pravidel IROP (z důvodu podané žádosti o dotaci na 
tento projekt z Integrovaného operačního programu). Bylo osloveno 
celkem 6 dodavatelů s referencemi z obdobných zakázek schopných tuto 
zakázku realizovat. Zadavatel přijal do konce lhůty pro podávání nabídek 
nabídky těchto tří dodavatelů: ExpolineRealitní s.r.o., sídlo Příkop 843/4, 
Zábrdovice, 602 00 Brno, IČ 63491095; TERRABAU, s.r.o., sídlo Vodařská 
514/7, Horní Heršpice, 619 00 Brno, IČ 26244411; BOROSTAV s.r.o., sídlo 
Vodařská 514/7, Horní Heršpice, 619 00 Brno, IČ 14213834. Dle zadávacích 
podmínek byla jediným kritériem hodnocení nabídková cena. Posouzení a 
hodnocení nabídek provedli pověření pracovníci obce společně 
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s projektantem, kteří zkonstatovali, že všechny podané nabídky splňují 
zadávací podmínky a stanovili toto výsledné pořadí nabídek:  

1. ExpolineRealitní s.r.o., nabídková cena 533 011,34 Kč bez DPH 
2. TERRABAU, s.r.o., nabídková cena 622 230,65 Kč bez DPH 
3. BOROSTAV s.r.o., nabídková cena 661 799,49 Kč bez DPH  

Vítězem veřejné zakázky je společnost ExpolineRealitní s.r.o., sídlo Příkop 
843/4, Zábrdovice, 602 00 Brno, IČ 63491095. Oznámení o výsledku 
výběrového řízení bylo všem dodavatelů, kteří podali nabídku, zasláno. 
Vítězný dodavatel ExpolineRealitní s.r.o. předložil podepsaný návrh 
smlouvy o dílo ve znění, které bylo součástí zadávacích podmínek a tento 
návrh smlouvy je nyní předkládán zastupitelstvu ke schválení. 
S nabídkovou cenou vítězného dodavatele rozpočet obce na rok 2023 
počítá. Kromě toho má obec podánu žádost o dotaci na spolufinancování 
projektu z IROP. V případě jejího získání pokryje dotace až 95 % 
uznatelných nákladů na projekt.   

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo smlouvu o dílo na akci „Kanice, 
prodloužení chodníku“ mezi obcí Kanice jako objednatelem a společností 
ExpolineRealitní s.r.o., Příkop 843/4, 602 00 Brno, IČ 63491095 jako 
zhotovitelem s cenou díla 533 011,34 Kč bez DPH, 644 943,72 Kč včetně 
DPH, a pověřuje starostku obce podpisem této smlouvy. 

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 5/2/2023 

Odpovědnost starostka 

Termín  

 

5. Schválení cenové nabídky na zpracování projektové dokumentace na akci „Kanice – 

obnova části veřejného osvětlení“ 

Předkladatel místostarosta 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Společnost EG.D, a.s. plánuje v následujících letech provést v lokalitě od 
návsi okolo hlavní silnice směrem na Ochoz u Brna uložení sítí NN do země. 
Bude to znamenat mimo jiné odstranění stávajících sloupů okolo hlavní 
silnice, na nichž je umístěno veřejné osvětlení. Z uvedeného důvodu bude 
potřeba v koordinaci s akcí uložení NN do země vyprojektovat nové 
veřejné osvětlení v této lokalitě. Obec Kanice oslovila dva projektanty 
veřejného osvětlení, společnost ELING CZ s.r.o., Střelnice 22a, 628 00 Brno, 
IČ 27752810 a Miroslava Pokorného, projektová činnost ve výstavbě, 
provozovna KABEL-PROJEKT, Sadová 917/56, 678 01 Blansko, IČ 71780572. 
Cenově výhodnější nabídku předložil Miroslav Pokorný, a to 75 000,- Kč bez 
DPH. Jedná se o cenu v místě a čase obvyklou. S uvedenou částkou 
rozpočet obce na rok 2023 počítá.     

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 
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Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo cenovou nabídku č. 03/2023 ve výši 
75 000,- Kč bez DPH, 90 750,- Kč včetně DPH, na akci „Kanice – obnova 
části veřejného osvětlení“ podanou Miroslavem Pokorným, projektová 
činnost ve výstavbě, provozovna KABEL-PROJEKT, Sadová 917/56, 678 01 
Blansko, IČ 71780572 a pověřuje starostku obce odsouhlasením této 
cenové nabídky. 

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 5/3/2023 

Odpovědnost starostka 

Termín  

 

6. Schválení žádosti o změnu Územního plánu obce Kanice pro pozemek p.č. 491/105 

v k.ú. Kanice 

Předkladatel starostka 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Obec Kanice obdržela od vlastníka pozemku p.č. 491/105 v k.ú. Kanice 
Petra Proseckého žádost o změnu Územního plánu obce Kanice spočívající 
ve změně pozemku p.č. 491/105 v k.ú. Kanice vedeného v územním plánu 
obce Kanice jako plocha veřejného prostranství (PV), a to na plochy 
rekreace individuální (Ri). Žádost je motivována tím, že předmětný 
pozemek v současné době neslouží jako veřejné prostranství (cesta), i když 
v minulosti byla cesta na tomto pozemku plánována a současně 
bezprostředně přiléhá k pozemku p.č. 491/2, který je veden jako plocha 
individuální rekreace. Do budoucna obec na tomto pozemku a v této 
lokalitě cestu neplánuje a navrhovaná změna územního plánu by tak nijak 
nezasáhla do rozvojových cílů obce.   

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo změnu pozemku p.č. 491/105 v k.ú. 
Kanice vedeného v územním plánu obce Kanice jako plocha veřejného 
prostranství (PV), a to na plochy rekreace individuální (Ri). 

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 5/4/2023 

Odpovědnost  

Termín  

 

7. Schválení žádosti o odkoupení pozemku p.č. 497/2 v k.ú. Kanice 

Předkladatel starostka 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 

Obec Kanice obdržela žádost JUDr. Michala Vavroucha na odkoupení 
pozemku parc. č. 497/2 v k.ú. Kanice. Jedná se o pozemek nacházející se 
v chatové oblasti a přímo sousedí s pozemkem parc. č. 501, jehož 
vlastníkem je žadatel a na němž stojí stavba chaty. Dle žadatele by získání 
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dopadů na 
rozpočet obce 

vlastnického práva k tomuto pozemku zjednodušilo správu a údržbu 
stavby.   

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo záměr prodeje pozemku p.č. 497/2 
v k.ú. Kanice JUDr. Michalu Vavrouchovi. 

Hlasování pro: 0 proti: 6 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno NE 

Číslo usnesení 5/5/2023 

Odpovědnost  

Termín  

 

8. Schválení žádosti o odkoupení pozemku p.č. 547 v k.ú. Kanice 

Předkladatel starostka 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Obec Kanice obdržela žádost Jana Vaculy a Anety Vaculy na odkoupení 
pozemku parc. č. 547 v k.ú. Kanice.  Jedná se o pozemek nacházející se v 
chatové oblasti a navazuje na parcely č. 1821 a 1822, jejichž vlastníky jsou 
žadatelé a na nichž stojí stavba chaty. Dle žadatelů by získání vlastnického 
práva k tomuto pozemku umožnilo lepší přístup k chatě a rozšířilo by 
zahradu.   

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo záměr prodeje pozemku p.č. 547 v 
k.ú. Kanice Janu Vaculovi a Anetě Vacula.  

Hlasování pro: 0 proti: 6 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno NE 

Číslo usnesení 5/6/2023 

Odpovědnost  

Termín  

 

9. Schválení účetní závěrky a rozdělení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ Kanice za rok 

2022 

Předkladatel starostka 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Základní škola a Mateřská škola Kanice, okres Brno-venkov, příspěvková 
organizace předložila svému zřizovateli obci Kanice ke schválení účetní 
závěrku sestavenou k 31. 12. 2022 zahrnující rozvahu, výkaz zisků a ztrát a 
přílohu a návrh na rozdělení hospodářského výsledku. Celkový 
hospodářský výsledek za rok 2022 je zisk ve výši 55 401,70 Kč, z toho 
hospodářský výsledek z hlavní činnosti je zisk 1 655,26 Kč, hospodářský 
výsledek z doplňkové činnosti je zisk 53 746,44 Kč a hospodářský výsledek 
ze státního rozpočtu činí 0,- Kč. Nevyčerpaná dotace ze státního rozpočtu 
činí 0,- Kč. Návrh na rozdělení hospodářského výsledku: převod zisku 
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z hlavní činnosti do rezervního fondu ve výši 1 655,26 Kč a převod zisku 
z doplňkové činnosti do rezervního fondu ve výši 53 746,44 Kč. 

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo účetní závěrku Základní školy a 
Mateřské školy Kanice, okres Brno-venkov, příspěvkové organizace, 
sestavenou k 31. 12. 2022, a to včetně tohoto rozdělení hospodářského 
výsledku: převod zisku z hlavní činnosti do rezervního fondu ve výši 1 
655,26 Kč a převod zisku z doplňkové činnosti do rezervního fondu ve výši 
53 746,44 Kč.   

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 5/7/2023 

Odpovědnost  

Termín  

 

10. Schválení poskytnutí finančního příspěvku pro Hodový výbor Kanice, z.s. 

Předkladatel starostka 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Hodový výbor Kanice, z. s. požádal obec Kanice o příspěvek ve výši 50 000,- 
Kč na činnost na rok 2023, a to na organizační, technické a materiální 
zajištění akcí pořádaných spolkem, především Ochutnávka vín, Kanický 
ples, Letní lázeňský ples a Letní noc. S požadovanou částkou je v rozpočtu 
obce pro rok 2023 počítáno.  
 

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve 
výši 50 000,- Kč ve prospěch Hodového výboru Kanice, z. s. na činnost 
spolku v roce 2023, a to na organizační, technické a materiální zajištění 
akcí pořádaných spolkem. 

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 5/8/2023 

Odpovědnost  

Termín  

 

11. Schválení poskytnutí finančního příspěvku pro TJ Sokol Kanice, spolek 

Předkladatel Blanka Kalivodová 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 

TJ Sokol Kanice, spolek požádala obec Kanice o finanční příspěvek ve výši 
20 000,- Kč na činnost spolku v roce 2023, a to na nákup drobného 
inventáře pro potřeby jednotlivých oddílů, na registrace do soutěží a na 
pořádání sportovních a obdobných akcí pro děti a dospělé. S požadovanou 
částkou je v rozpočtu obce pro rok 2023 počítáno.  
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dopadů na 
rozpočet obce 

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve 
výši 20 000,- Kč ve prospěch TJ Sokol Kanice, spolek, na činnost spolku 
v roce 2023, a to na nákup drobného inventáře pro potřeby jednotlivých 
oddílů, na registrace do soutěží a na pořádání sportovních a obdobných 
akcí pro děti a dospělé 

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 5/9/2023 

Odpovědnost  

Termín  

 

12. Schválení poskytnutí finančního příspěvku pro Sbor dobrovolných hasičů Kanice 

Předkladatel starostka 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Sdružení hasičů ČMS SDH Kanice požádalo obec Kanice o finanční příspěvek 
ve výši 5000,- Kč na dorovnání nákladů na pořádání letního kina v Kanicích 
dne 25. 8. 2023. S požadovanou částkou je v rozpočtu obce pro rok 2023 
počítáno. 

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve 
výši 5 000,- Kč ve prospěch Sdružení hasičů ČMS SDH Kanice na dorovnání 
nákladů na pořádání letního kina v Kanicích dne 25. 8. 2023. 

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 5/10/2023 

Odpovědnost  

Termín  

 

13. Jmenování zástupců obce Kanice do Školské rady ZŠ a MŠ Kanice 

Předkladatel starostka 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Stávajícím třem zástupcům obce ve školské radě Základní školy a Mateřské 
školy Kanice končí v říjnu 2023 tříletý mandát. Obec navrhuje do školské 
rady na následující tříleté období jmenovat tyto tři osoby, které byly členy 
školské rady v minulém období, v této roli se osvědčily a vyslovily souhlas 
se svou nominací: Lenka Vašíková, Dušan Dostál, Jan Beran.  

Rozprava  
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Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice jmenovalo za zřizovatele tyto tři členy školské 
rady ZŠ a MŠ Kanice: Lenka Vašíková, Dušan Dostál, Jan Beran.   

Hlasování pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 5/11/2023 

Odpovědnost  

Termín  

 

14. Diskuse, informace a nezodpovězené ústní otázky občanů 

Poděkování Hodovému výboru a SDH Kanice od starostky obce za zorganizování 

Lázeňského plesu, Letní noci, Letního kina a Loučení s létem.  

Poděkování všem, kteří se dosud podíleli na úpravách společenské místnosti v budově 

obecního úřadu.   

Poděkování SDH Kanice od hejtmana Jihomoravského kraje Jana Grolicha za pomoc 

při vybudování Krajského asistenčního centra pomoci Ukrajině, převozech uprchlíků a 

zajištění jídla pro uprchlíky. 

Pozvání na sousedský festival Zažít Kanice jinak, na jehož přípravě se podílejí všechny 

kanické spolky. 

Vlastimil Minařík: Jak je to s opravou střech na budovách obecního úřadu a 

zdravotního střediska. Počítá se s opravou?  

Místostarosta: Nejprve bude připraven strategický rozvojový dokument, který stanoví 

rozvojové a investiční priority obce. Z něj vyplynou investiční priority. 

Vlastimil Minařík: Rozšíření silnice u koupeného domku na návsi (Kanice 121)?  

Starostka: S rozšířením se počítá, nejprve bude vyhotoven strategický rozvojový 

dokument, z něhož vyplynou investiční priority obce. 

Vlastimil Minařík: Hospoda na Zvoničce a stará hasička - špatná elektřina, špatné 

střechy, bude se řešit?  

Místostarosta: elektřina – nové informace, prověříme 

Starostka: Nejprve bude vyhotoven strategický rozvojový dokument, z něhož 

vyplynou investiční priority obce. 

Vlastimil Minařík: Jak je daleko realizace propojky mezi Chocholkami a Padělky?  

Místostarosta: jsme v kontaktu s projektantem, s nímž vymýšlíme optimální řešení. 

Problém je, že tak jak je aktuálně vyprojektováno, Policie ČR nesouhlasí s ponecháním 

obytné zóny v této lokalitě.  
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Vlastimil Minařík: informace o nálezu injekčních stříkaček v lokalitě U lva.  

Místostarosta: ano, informaci máme, Policie ČR byla kontaktována.  

Blanka Kalivodová: jaká je aktuální situace s černou stavbou chatky na louce na 

Bukové?  

Starostka: aktuálně je řešeno na stavebním úřadu Bílovice nad Svitavou jako černá 

stavba. Majitelka na základě vlastní žádosti byla stavebním úřadem vyzvána 

k doložení dokumentů pro případnou legalizaci stavby, která je dle našich informací 

nereálná. 

Občan: jaký je posun v řešení prozatím nezpevněné místní komunikace na 

Chocholkách?  

Starostka: aktuálně jednáme o cenové nabídce na provizorní zpevnění komunikace. O 

finálním řešení se chystáme na podzim zahájit komunikaci se sousedy.  

Občan: přechod na návsi je nebezpečný, auta jsou stále rychlejší. Nepočítá se 

případně s umístěním semaforu před přechodem, který by auta zpomalil?  

Starostka: o bezpečnost na přechodech se zajímáme, řešíme aktuálně informativní 

ukazatele rychlosti, lze se optat ohledně případného umístění semaforu. 

 

15. Závěr 

 

Čas ukončení jednání:  20:18 h 

 

V Kanicích dne:  11. 9. 2023 

 

Zapsal:    Martin Ondroušek 

 

Ověřovatelé zápisu:  Petr Petlach, Blanka Kalivodová 

Podpisy: 

 

 

Starostka:   Hana Rakšány Dvořáková 

Podpis: 

 

 

 

 


